
CRISTINA ILLÁN 

La Cristina ha aprofitat el seu gran pes en representació estudiantil (delegada del seu curs; 

membre de Junta de Facultat, Comissió de Govern i Comissió de Qualitat) per erigir-se en un 

bastió de cohesió entre l’estudiantat i la Facultat i aportar especial suport logístic al 

professorat associat amb gran èmfasi durant els primers mesos de la pandèmia, on les tasques 

hospitalàries comprometien greument la docència.  

La seva implicació amb la Facultat no acaba aquí: és una de les investigadores principals d’un 

estudi, en fase de disseny, de prevalença de simptomatologia depressiva i ansiosa 

autoreferida a la seva Facultat amb l’anhel d’obtenir dades objectives que permetin abordar 

l’afer de la salut mental. A més, ha estat element clau en el foment del coneixement mèdic 

extracurricular amb l’organització del cicle semestral de conferències Ciència i Docència.  

També vetlla per la millora de la qualitat del Grau amb la seva participació al grup de 

modificació de pràctiques clíniques. Quant a altres mèrits, ha promogut la internacionalització 

de la Facultat amb la creació de 2 grups pilot de docència en anglès (Cardiologia i Ginecologia- 

Obstetrícia), la seva col·laboració amb el procés d’acreditació internacional de la Facultat i el 

fet de ser peça indispensable per la creació de diversos grups de cursos B2 i C1 en anglès 

(Servei de Llengües Modernes) que fossin compatibles amb els horaris singulars de la Facultat 

de Medicina. 

Per finalitzar, també ha representat la Facultat en jornades per a estudiants preuniversitaris 

(Educ@cció, amb instituts de Gavà) i ha exposat les seves visions sobre lideratge en femení 

en activitats de caire feminista (Taula rodona “Dona havia de ser”). 

 

ISAAC PADRÓS 

El setembre del 2017 va començar la meva aventura universitària i en l’actualitat estic 

finalitzant assignatures de 2n. El meu ritme acadèmic em permet aprofundir més en la 

matèria i fins i tot aplicar molt del que aprenc en el meu dia a dia en la gestió de 

Multicapacitats. Associació d’estudiant i exestudiants de la UdG amb discapacitat i altres 

persones que són a fins a la nostra missió, lluitar pels Drets de les Persones amb Discapacitat. 

Multi perquè som molts i diferents i capacitats, perquè ens centrem en el que podem fer i no 

en el que no podem fer. Tinc la sort de presidir Multicapacitats i entre altres accions 

reivindicatives organitzem la jornada “Posa’t al meu lloc” commemorant el Dia Internacional 

de les Persones amb Discapacitat el 3 de desembre des de 1992 segons Nacions Unides. 



Més enllà dels enllaços dels articles de premsa escrita, digital o audiovisual adjunto alguns 

dels enllaços més rellevants de les jornades “Posa’t al meu lloc”. 

El primer és de la Universitat de Girona per la importància de la jornada tenint en compte que 

Multicapacitats és associació UdG. El segon enllaç correspon al mitjà digital “Diari de la 

Discapacitat” i què és un mitjà seriós, autònom i molt rellevant en el Sector Social de 

Catalunya. El tercer correspon al programa de la 3a setmana de la Ciutat Educadora de 

l’Ajuntament de Girona, marc en què la ciutat de Girona ha estat guardonada en diverses 

ocasions i en el programa es pot apreciar la promoció de la 3a edició de la jornada “Posa’t al 

meu lloc” organitzat per Multicapacitats. És un veritable honor que les Administracions 

emmarquin la jornada “Posa’t al meu lloc” en la setmana de la Ciutat Educadora. 

I he tingut la sort de participar com a ponent en diferents trobades relacionades amb els Drets 

de les Persones amb Discapacitat, com a president de Multicapacitats en el marc 

d’universitaris per la transformació social real i efectiva. Entre d’altres destacar la participació 

en el “IV Foro de Ecoturismo de Euskadi” organitzat pel Govern Basc a Vitòria exposant la idea 

de l’ecoturisme en el marc de l’accessibilitat universal i per promoure l’esperit crític davant 

l’oferta turística del sector, tenint en compte que som les persones qui gaudim del turisme. 

Però qui i perquè queda fora de l’oferta turística? Doncs ho vaig plantejar en la xerrada ¡ABRE 

LOS OJOS!: ECOTURISMO PARA TODAS LAS PERSONAS, MÁS ALLÁ DE TUS LÍMITES. 

Breu currículum d’allò que no tingui a veure amb la UdG, però sigui molt notori haver-ho fet 

(kayak no limits, per exemple). 

Vaig néixer a Barcelona el 2 de juny de 1979 i sóc el tercer de set germans. La seva passió per 

la gastronomia i per l’atenció al client em va fer estudiar el Grau Superior de Restauració i el 

títol oficial de sommelier a l&#39;Escola Hostaleria i Turisme de Girona i això em va permetre 

aconseguir treballar durant cinc anys al Celler de Can Roca, considerat un dels millors 

restaurants del món del segle XXI. També vaig tenir l&#39;oportunitat de transmetre el que 

havia après al parent pobre de la gastronomia, les cafeteries. Ho vaig fer com a formador 

barista de les mans de l’empresa Cafès Cornellà de Fornells de la Selva.  

Les ganes d’aprendre i descobrir em van portar a gaudir de l’experiència professional 

gestionant la direcció d’un Celler de la D.O. Costers del Segre. Fins que un fatídic divendres 

vaig tenir un accident de trànsit i entre altres coses vaig perdre la vista. Des d’aleshores, més 

enllà de lluitar per sobreviure, he esdevingut un dels quatre ambaixadors de la Fundació 

Eurofims on participo i condueixo de forma activa diferents experiències sensorials per 



sensibilitzar el teixit empresarial per generar oportunitats per la contractació de persones 

amb discapacitat a l’empresa ordinària. 

Sóc l’ideòleg i cofundador de Multicapacitats, www.multicapacitats.com. Alhora el passat 4 

d’octubre de 2019 vaig aconseguir ser la primera persona amb una discapacitat sensorial 

visual i física motriu a circumnavegar Menorca en un caiac individual guiat per la veu del meu 

bon amic Rai Puig amb l’aventura Kayak no limits, Menorca a cegues. I creia sincerament que 

era el repte més gran de la meva vida fins que fa uns mesos he sigut pare de l’Anna Padrós 

Termens. 

 

ELOI SANTIAGO 

És una persona molt compromesa amb l'estudiantat, vetllant sempre pels seus drets i per la 

cohesió de tot l'estudiantat mitjançant l'associacionisme. Durant el curs anterior, va 

desenvolupar el paper de delegat malgrat no ser-ho, preocupant-se pel benestar dels 

companys i companyes. Tanmateix, aquest curs ha seguit desenvolupant la seva tasca com a 

delegat per tal de seguir vetllant pels interessos dels companys i companyes. Forma part de 

l'AECPA, com a tresorer de la Junta de la Facultat de Dret així com de la comissió de govern. 

Crec que és una persona que ha lluitat fermament per l'estudiantat i que mereix un 

reconeixement. 

- Delegat 

- Tresorer de l'Associació d'Estudiants de Ciències Polítiques 

- Juntal de la Facultat de Dret 

- Membre de la Comissió de Govern de la Facultat de Dret 

EDI LÓPEZ 

Als dos mesos de començar el Grau en Educació Primària l’Edi va començar a caminar en favor 

de la constitució d’ASEM (Associació d’Estudiants de Mestres UdG), de la qual n’és l’ideòleg, 

soci-fundador, president durant 3 anys i coordinador general actualment, després d’un canvi 

de sentit intern en favor de la horitzontalitat de les responsabilitats. 5 anys després de la 

constitució d’ASEM, l’associació s’ha responsabilitat de: 

- Incidir en la millora dels estudis de mestres, entre d’altres, oferint debats i creant i 

organitzant la Setmana de l’Educació. 

http://www.multicapacitats.com/


- Treballar en favor de la cohesió i la dinamització de tot l’estudiantat UdG, organitzant el 

Karaoke live, la Gran Quina UdG, el Ball de Final de Curs i la Rosa Anònima, entre d’altres. 

- Enfortir el capital social de les futures mestres, fent de pont entre els estudis, les pràctiques 

i la pràctica docent. 

Actualment l’Edi està estudiant el Màster Interuniversitari en Joventut i Societat amb un 

objectiu molt clar: donar sentit a les hores que el TFM li demana per preparar el seu projecte 

de vida. Així doncs, juntament amb un company del Màster, l’Edi està destinant temps i 

esforços a IUR, L’EXPERIÈNCIA DE VIURE SENSE LÍMITS, que es tracta d’un projecte pedagògic 

amb intencions de transformació social que s’implementarà a la UdG. De fet, aquesta mateixa 

voluntat que els dos companys tenen amb IUR ha fet que siguin els promotors d’Acció UdG, 

una associació estudiantil amb propòsits de transformació social, que ha rebut un 

recolzament social molt potent, havent-hi 20 estudiants que estan treballant per presentar 

els estatuts a Justícia, convertint a aquestes estudiants, inclós l’Edi, en sòcies-fundadores 

d’Acció UdG. 

Paral·lelament a això, l’Edi és el Coordinador General del Consell d’Estudiants, és Claustral i 

Conseller, fet que el porta i l’ha portat a representar l’estudiantat en múltiples òrgans UdG i 

de la FEP (Claustre, Consell de Govern, Comissió de Qualitat, Comissió Delegada de Docència 

i Estudiants, Junta de Facultat de la FEP, Comissió de Qualitat de la FEP, Consell d’Estudis dels 

Graus de Mestres…). 

Li agrada molt la vida a la UdG i pren consciència que sense ella la seva carrera universitària 

no tindria sentit i, en conseqüència, no s’haguès tret cap títol. És per això que ha sigut membre 

d’UdiGitalEdu, com a responsable de Bibliomakers, un projecte de robòtica educativa en les 

biblioteques públiques de les comarques gironines; i actualment és membre de: 

- L’Observatori d’Escacs i Educació. 

- La Unitat de Compromís Social, com a coordinador de l’Hort eco-solidari, collites del qual 

s’enduu el Consorci d’Acollida La Sopa per a persones sense sostre de Girona. 

- La Càtedra de Responsabilitat Social Universitària, com a voluntari per a aquelles activitats 

que es requereixi. 

- L’Associació de Debat UdG, a través de la qual he participat en vàries Lligues de Debat, 

guanyant-ne una i sortint-ne com a millor orador, a més de participar com a membre del jurat 

de la Lliga de Debat de la Xarxa Vives dels Instituts de Girona. 

- Membre del tribunal del Congrés CRACS 2021. 



- Membre del Comitè d’Avaluació Interna dels estudis de Mestre de Primària. 

Fora de la UdG, l’Edi és músic, ha tocat professionalment en cobles (flabiol i tamborí) durant 

12 anys, ha tocat en vàries formacions arreu de Catalunya i en punts d’Europa (guitarra i veu), 

ha tocat amb els Grallers de Palamós durant 2 anys (gralla) i és un apassionat de la composició 

inèdita. 

L’Edi pren molta consciència que la vida universitària ha de ser compatible amb la vida d’una 

persona jove (i no tan jove), motiu pel qual sempre ha treballat en favor de la conciliació entre 

la vida i la universitat, essent ell el primer que gaudeix de tot allò mencionat compaginant-ho 

amb viure en parella, ser molt familiar, quedar amb les amistats, treballar fora de la UdG i 

participar de l’esport i la cultura de l’entorn. 

 

ÀNGELA LLOP 

L’Àngela Llop al llarg del seu grau universitari ha participat molt activament dins de la 

comunitat de la UdG, sobretot pel que fa a l’àmbit associatiu.  

Ja al 2018 va entrar dins de la Junta Directiva de la colla castellera Xoriguers de la UdG, i a 

partir del curs següent fins a dia d’avui ha sigut la presidenta de l’associació, aportant el seu 

gra de sorra a la comunitat universitària, tant en l’àmbit social i festiu com en el cultural. A 

més a més, també ha estat els últims dos cursos acadèmics com a coordinadora del Consell 

d’Associacions, fent feina per a que esdevingui un organisme amb més importància dins de la 

comunitat associativa. 

 

JONATAN MUELA 

Ha gestionat amb intensitat l'aspecte relacionat amb el requisit de tercera llengua tant a nivell 

del grau en Dret com a nivell de tota la Universitat. A més a més, ha ajudat amb tots els 

aspectes relacionats que afectaven als alumnes de Dret a causa de la pandèmia. 

 


